

瓦西里·辛奈斯基 / 指揮



被譽為當今的偉大俄國指揮家之一，瓦西里·辛奈斯基受過培養出穆辛和康德拉辛等傳統俄國指揮名家的教育薰陶，以對俄、德、英曲目的詮釋而聞名。辛奈斯基也是位相當傑出的歌劇指揮家。從 2010 年到 2013 年間，他曾任莫斯科波修瓦劇院管絃樂團的首席指揮與音樂總監。辛奈斯基的國際演出生涯在 1973 年於國際知名的柏林卡拉揚指揮大賽奪金後一飛沖天。在那不久之後即被任命為拉脫維亞國家交響樂團的首席指揮(1976-1987)，最近被命為名譽指揮。後來接下莫斯科愛樂的首席指揮與音樂總監之位，帶領許多備受矚目的俄國與巡演計畫。辛奈斯基目前擔任 BBC 愛樂的名譽指揮和捷克馬爾默交響樂團的榮譽指揮。2018/19 樂季他將指揮 BBC 愛樂、杭州愛樂、赫爾辛基愛樂、新日本愛樂、俄國國家交響、猶他交響等樂團。

Vassily Sinaisky / Conductor

Conductor Emeritus, BBC Philharmonic / Conductor Emeritus, Latvian National Symphony Orchestra

One of the great Russian conductors schooled in the tradition of Musin and Kondrashin, Vassily Sinaisky is known for his interpretations of Russian, German and English repertoire. Sinaisky also has a distinguished pedigree as an operatic conductor and from 2010 to 2013, was Chief Conductor and Music Director of the Bolshoi Theatre, Moscow.

Vassily Sinaisky's international career was launched in 1973 when he won the Gold Medal at the prestigious Karajan Competition in Berlin. Soon after, he became Chief Conductor of the Latvian National Symphony Orchestra from 1976 to 1987 and has recently been appointed Conductor Emeritus. As Music Director and Principal Conductor of the Moscow Philharmonic, he led numerous high-profile projects both in Russia and on tour. Sinaisky now holds the positions of Conductor Emeritus of the BBC Philharmonic and is Honorary Conductor of the Malmö Symphony Orchestra.

In the 2018/19 season Sinaisky will conduct the BBC Philharmonic, Hangzhou Philharmonic Orchestra, Helsinki Philharmonic, New Japan Philharmonic, Russian National Symphony Orchestra, Taiwan Philharmonic and Utah Symphony.